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ΑΝΑΦΟΡΑ 

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΥΓΕΙΑΣ κ. Α. ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ

ΘΕΜΑ: Κίνδυνος κατάργησης του Κέντρου Υγείας Κατούνας του Δήμου Ακτίου Βόνιτσας.

Κύριε Υπουργέ, 

Σε πρόσφατη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Ακτίου Βόνιτσας, αποφασίστηκε ομόφωνα
η αντίθεση  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  στην  επικείμενη  κατάργηση του  Κέντρου  Υγείας  Κατούνας  του
Δήμου Ακτίου Βόνιτσας. Το Κ.Υ. Κατούνας καλύπτει μια γεωγραφική περιοχή η οποία είναι προβληματική
όσον  αφορά  την  προσπελασιμότητα  και  την  πρόσβαση,  καθώς  απέχει  40  λεπτά  από  το  κοντινότερο
δευτεροβάθμιο νοσοκομείο. Το Κ.Υ. Κατούνας καλύπτει το 1/3 του πληθυσμού του Δήμου Ακτίου Βόνιτσας
και παρέχει πρωτοβάθμιες υπηρεσίες υγείας. Σε περίπτωση που μετατραπεί σε πολυδύναμο περιφερειακό
ιατρείο, δεν θα υπάρχουν πλέον εφημερίες, με αποτέλεσμα να τίθεται η υγεία των κατοίκων και επισκεπτών
του Δήμου σε κίνδυνο.

Σας  επισυνάπτω  παρακάτω  απόσπασμα  από  το  αριθμ.  2/2024  Πρακτικό  της  τακτικής  δια  ζώσης
συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Ακτίου Βόνιτσας που έγινε την 15η Ιανουαρίου 2024, όπου
είναι καταχωρημένη η 1/2024 απόφαση σχετικά με το αντικείμενο του θέματος.

Παρακαλώ ενημερώστε με για τις σχετικές σας προθέσεις και ενέργειες αναφορικά με το ζήτημα. 

Αθήνα, 5 Φεβρουαρίου 2024

ΧΡΙΣΤΙΝΑ ΣΤΑΡΑΚΑ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:
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7/2/2024
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ                        
ΠΕΡΙΦ.ΕΝΟΤΗΤΑ ΑΙΤΩΛ/ΝΙΑΣ                       
ΔΗΜΟΣ ΑΚΤΙΟΥ-ΒΟΝΙΤΣΑΣ
ΓΡΑΦΕΙΟ: ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑ Δ.Σ.
Δ/νση: Βόνιτσα
Τ.Κ. : 300 02               ΠΡΟΣ
Πληροφορίες:                                                 Υπουργείο Υγείας 
Γεωργία Καούρα           Δ/νση: Αριστοτέλους 17
Τηλ. 26433 60129                 Τ.Κ 10433, Αθήνα

                                             email: minister@moh.gov.gr        
e-mail:                    email: yfypourgos.vd@moh.gov.gr
gram.dim.symvoulio@1258.syzefxis.gov.gr       

                                                            Κοιν. 1. 6η ΥΠΕ Ιονίων Νήσων,
 Ηπείρου & Δυτικής Ελλάδας  
 2. Βουλευτές Αιτωλοακαρνανίας

      3. Δήμαρχο Ακτίου Βόνιτσας
           

ΘΕΜΑ: Αποστολή της αριθ.1/2024 απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου 
Ακτίου-Βόνιτσας: Λήψη απόφασης για την επικείμενη κατάργηση του Κέντρου 
Υγείας Κατούνας Δήμου Ακτίου Βόνιτσας.

     
          Σας στέλνουμε απόσπασμα από το αριθμ. 2/2024 Πρακτικό της τακτικής δια 
ζώσης συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Ακτίου-Βόνιτσας που έγινε την 
15η  Ιανουαρίου 2024, όπου είναι καταχωρημένη η 1/2024 απόφαση σχετικά με το 
αντικείμενο του θέματος και σας παρακαλούμε για τις δικές σας ενέργειες. 

                                                                   Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ  

                                                   ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΠΑΞΙΝΟΣ     
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ΑΝΑΡΤΗΤΕΟ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

 

 

ΔΗΜΟΣ ΑΚΤΙΟΥ-ΒΟΝΙΤΣΑΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 

Από το πρακτικό της 2ης/2024 τακτικής συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Ακτίου-Βόνιτσας 

Αριθμός Απόφασης 1/2024 

 

ΘΕΜΑ: Λήψη απόφασης για την επικείμενη κατάργηση του Κέντρου Υγείας Κατούνας 

Δήμου Ακτίου Βόνιτσας . 

Στην Βόνιτσα και στην αίθουσα συνεδριάσεων Δημοτικού Συμβουλίου στο Πολιτιστικό Κέντρο 

ΛΑΪΣ (όπως ορίστηκε με τη αριθ. 219/2023 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου), συνήλθε σήμερα την 15
η 

 

Ιανουαρίου 2024, ημέρα Δευτέρα και ώρα από 19:00 το Δημοτικό Συμβούλιο Δήμου Ακτίου-Βόνιτσας 

σε τακτική, δια ζώσης, δημόσια συνεδρίαση, ύστερα από την αριθ. πρωτ. 579/11-01-2024 έγγραφη 

πρόσκληση του Προέδρου Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε χωριστά σε καθένα από τους 

Συμβούλους, στους Προέδρους όλων των Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων του Δήμου και στον 

Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει με 

το αρθρ. 11 παρ. 1 του Ν. 5043/2023 (ΦΕΚ Α΄91).   

         Πριν την έναρξη της συνεδρίασης διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία δεδομένου ότι σε 

σύνολο 25 Δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 23 Δημοτικοί Σύμβουλοι, ήτοι: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1. Παξινός Δημήτριος (Πρόεδρος) 

2. Πέρλης Απόστολος                                                          

3. Τσιτουρίδης Ιωάννης  

4. Μυλωνίδη Μαρία 

5. Βασιλάκος Κωνσταντίνος  

6. Αδάμ Παναγιώτης  

7. Φερεντίνος Άγγελος 

8. Καπότης Σωτήριος                                                     

9. Βέμη – Καρέλου Αθηνά 

10. Βαρβάτος Νικόλαος  

11. Τομαράς Σπυρίδων 

12. Καφρίτσας Θωμάς  

  

13. Πανταζής Παναγιώτης  

14. Σερεπίσου Χριστίνα  

15. Τάνταρος Στέφανος 

16.  Αποστολάκης Γεώργιος - Θεόδωρος  

17. Αποστολάκης Παντελής  

18. Κουτιβής Βάιος  

19. Καραμπέκιος Ευάγγελος 

20. Βίτσας Δημήτριος 

21. Σώζος Βασίλειος  

22. Φούρλης Ιωάννης  

23. Σιαπλαούρα Καίτη    

 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1. Ζήκος Βασιλάκης                2. Τζεφριός Βασίλειος  

 

Οι οποίοι δεν συμμετείχαν αν και νόμιμα  

προσκλήθηκαν  
 

   

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε  ο Δήμαρχος κ. Κασόλας Αθανάσιος.  
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Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν: ο Πρόεδρος της Δ.Κ. Βόνιτσας καθώς και οι 

Πρόεδροι  των Τ.Κ. Κατούνας, Αγίου Νικολάου, Βάτου, Παλιαμπέλων, Πλαγιάς 

Πογωνιάς & Τρύφου.  

Στη συνεδρίαση δεν παραβρέθηκαν: ο Πρόεδρος της Δ.Κ. Παλαίρου καθώς και οι 

Πρόεδροι των Τ.Κ. Αετού, Θυρρείου, Δρυμού, Μοναστηρακίου, Περατιάς, Αχυρών, 

Κονοπίνας & Κομπωτής, αν και νόμιμα προσκλήθηκαν. 

Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης στην οποία παραβρέθηκε και η 

Υπάλληλος του Δήμου Καούρα Γεωργία για την τήρηση των πρακτικών. 

Ο Πρόεδρος πριν την έναρξη της συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας 

διάταξης ζήτησε να συζητηθεί εκτός ημερήσιας διάταξης, βάσει του άρθρου 67 παρ.7 

του Ν.3852/2010, ως ΚΑΤΕΠΕΙΓΟΝ το 1o θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης : «Λήψη 

απόφασης για την επικείμενη κατάργηση του Κέντρου Υγείας Κατούνας Δήμου 

Ακτίου Βόνιτσας». 

Το Δημοτικό Συμβούλιο δέχεται το ΚΑΤΕΠΕΙΓΟΝ του θέματος και ομόφωνα   

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ την συζήτησή του. 

Κατά την ψήφιση του θέματος ήταν παρόντες  είκοσι τρεις (23) Δημοτικοί 

Σύμβουλοι.  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος ρώτησε τους έχοντες δικαίωμα ψήφου αν για κάποιους 

από αυτούς συντρέχει κώλυμα ή ασυμβίβαστο σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 

1 και 7 του Ν. 2690/1999 και των άρθρων 14 και 58 του Ν. 3852/2010, προκειμένου 

να απέχουν από τη συζήτηση του θέματος. Ουδείς εδήλωσε ότι έχει κώλυμα ή 

ασυμβίβαστο. 

 Κατόπιν, ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο  στον Δήμαρχο κ. Κασόλα Αθανάσιο ο 

οποίος είπε υπάρχει ένα προσχέδιο του Υπουργείου Υγείας το οποίο λέει το εξής: ότι 

πρέπει να υπάρχει ένα Κέντρο Υγείας ανά Δήμο. Στο Δήμο Ακτίου-Βόνιτσας αυτή την 

στιγμή υπάρχουν δυο Κέντρα Υγείας και το περιφερειακό Ιατρείο Παλαίρου. Είναι 

δύσκολα τα πράγματα αν προχωρήσει σε διαβούλευση το νομοσχέδιο αυτό και βγει ο 

νόμος. Eγώ θέλω να ενημερώσω το Δημοτικό Συμβούλιο ώστε να ληφθεί μια 

απόφαση η οποία να είμαστε αρνητικοί στην κατάργηση του Κέντρου Υγείας 

Κατούνας, να πάμε στο Υπουργείο να δούμε τι μπορούμε να κάνουμε, να πιέσουμε με 

όλα τα μέσα στην κατεύθυνση να μην καταργηθεί το Κέντρο Υγείας της Κατούνας, 

γιατί καλύπτει μια γεωγραφική περιοχή η οποία είναι προβληματική όσον αφορά την 

προσπελασιμότητα και την πρόσβαση. Εκεί υπάρχει το 1/3 του πληθυσμού του Δήμου 

μας και παρέχει πρωτοβάθμιες υπηρεσίες υγείας. Πιστεύω ότι όλοι θα είμαστε 

σύμφωνοι και σε αυτό το θέμα. Έχουν γίνει πάρα πολλές φορές αυτά τα θέματα με το 

Κέντρο Υγείας της Κατούνας, βέβαια τώρα προχωράνε ταχύτατα απ’ ό,τι 

πληροφορούμαι. Πιστεύω, ότι θα είμαστε όλοι ομόφωνοι στο να κάνουμε ότι 

μπορούμε και να ληφθεί μια απόφαση δημοτικού συμβουλίου, που να εξουσιοδοτεί 

τον Δήμαρχο για περαιτέρω ενέργειες και σε αυτό το θέμα. 

Ακολούθησε διαλογική συζήτηση όπου ακούσθηκαν διάφορες απόψεις επί του 

θέματος, μεταξύ των οποίων: 

-Ο Δημοτικός Σύμβουλος & επικεφαλής της Δημοτικής Παράταξης «Δύναμη 

Πολιτών συνεχίζουμε…» κ. Αποστολάκης Γεώργιος – Θεόδωρος είπε πως σε 

οποιαδήποτε ενέργεια θα κάνετε για να μην καταργηθεί το Κέντρο Υγείας Κατούνας, 

είμαστε μαζί σας και την υπερψηφίζουμε.  

- Ο Δημοτικός Σύμβουλος & επικεφαλής της Δημοτικής Παράταξης «Όραμα 

και Προοπτική» κ. Σώζος Βασίλειος είπε πως όσον αφορά το Κέντρο Υγείας 

Κατούνας, σε όλα τα νομοσχέδια υπάρχουν εξαιρέσεις. Και σε αυτό θα υπάρξει μια 

εξαίρεση, είναι στο χέρι μας να κάνουμε όλες τις απαιτούμενες δράσεις έτσι ώστε να 

μην κλείσει το Κέντρο Υγείας Κατούνας. Είναι ορεινός όγκος, είναι μια πάρα πολύ 

ευαίσθητη περιοχή. Εμείς, πρέπει να βοηθήσουμε τον πρώην Δήμο Μεδεώνος να 

αναπτυχθεί. Όχι να του πάρουμε και το Κέντρο Υγείας, εννοώ, να κάνουμε αυτά που 

πρέπει και αυτά που προβλέπονται και μπορούμε έτσι ώστε να το κρατήσουμε 
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ανοιχτό. Να πάρουμε το ψήφισμα, να σταλεί στο Υπουργείο, να σταλεί στους 

βουλευτές, να γίνουν όλες οι απαιτούμενες ενέργειες έτσι ώστε να μείνει ανοιχτό. 

-Η Δημοτική Σύμβουλος κ. Σιαπλαούρα Καίτη είπε σε ότι αφορά το Κέντρο 

Υγείας Κατούνας διαφαίνεται ότι η υγεία τείνει προς μια συρρίκνωση, ίσως να είναι 

και πιο εύκολο και μια ιδιωτικοποίηση. Το δεύτερο ενδεχόμενο το οποίο ίσως να είναι 

και πρώτο, αν κλείσει το Κέντρο Υγείας Κατούνας γιατί αν δεν κλείσει τώρα με την 

παρέμβαση κάποιων βουλευτών ή δικών μας ανθρώπων σίγουρα θα κλείσει αργότερα, 

είναι να μπορέσετε να το διατηρήσετε ως πολυδύναμο περιφερειακό ιατρείο, έχοντας 

κατά νου ότι το κοντινότερό σας κομμάτι ουσιαστικής πρόσβασης είναι η Αμφιλοχία, 

η οποία απέχει μόλις 20 λεπτά, το οποίο το ίδιο απέχει και από το Θύρειο από την 

Βόνιτσα, 20 λεπτά. Το πολυδύναμο περιφερειακό ιατρείο σας δίνει κάποιες 

δυνατότητες πολύ περισσότερες από ένα ιατρείο περιφερειακό και ίσως λίγο λιγότερες 

από ένα Κέντρο Υγείας. 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει 

σχετικά. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση, έχοντας υπόψη τα 

ανωτέρω καθώς και τις διατάξεις του άρθρ. 65 του Ν.3852/2010.  

Ομόφωνα  Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Δήμου Ακτίου Βόνιτσας:  

 

1. Aντιτίθεται στην επικείμενη κατάργηση του Κέντρου Υγείας (Κ.Υ.) 

Κατούνας Δήμου Ακτίου Βόνιτσας, σύμφωνα με το σχέδιο νόμου του 

Υπουργείου Υγείας,  για τους κάτωθι λόγους:  

 

 Το Κ. Υ. Κατούνας καλύπτει μια γεωγραφική περιοχή η οποία είναι προβληματική 

όσον αφορά την προσπελασιμότητα και την πρόσβαση, καθώς απέχει 40 λεπτά 

από το κοντινότερο δευτεροβάθμιο νοσοκομείο.  

 

 Το Κ.Υ. Κατούνας καλύπτει το 1/3 του πληθυσμού του Δήμου Ακτίου Βόνιτσας 

και παρέχει πρωτοβάθμιες υπηρεσίες υγείας. 

 

 Σε περίπτωση που το Κ.Υ. Κατούνας μετατραπεί σε πολυδύναμο περιφερειακό 

ιατρείο, δεν θα υπάρχουν πλέον εφημερίες, με αποτέλεσμα να τίθεται η υγεία των 

κατοίκων και επισκεπτών του Δήμου μας σε κίνδυνο.  

 

2. Εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο κ. Κασόλα Αθανάσιο για τις περαιτέρω ενέργειες 

υλοποίησης της παρούσας απόφασης.  

 

3. Η παρούσα απόφαση να κοινοποιηθεί σε όλους τους βουλευτές 

Αιτωλοακαρνανίας για  περαιτέρω ενέργειες.   

 

 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό 01/2024. 

 Αφού συντάχθηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως: 

        Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                        Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ              ΤΑ ΜΕΛΗ 

                                                                                             Ακολουθούν υπογραφές 

Ακριβές αντίγραφο 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

                                               ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΠΑΞΙΝΟΣ   
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